
 
 

 
 
 
Verslag van de vergadering van de Participatieraad Woerden d.d. 22 juni 2023 in het gemeentehuis 
Woerden 
 
Aanwezig:  Adriaan Wirtz secretaris, Ed van Hell penningmeester, Ellis Elting, Lyda Groot, Jolanda 

v.d. Spiegel, Foppe ten Hoor, Jaap Burggraaf, Simone van der Sluijs, Mirjam Vergeer 
Afwezig m.k: Hans Konings 
Gasten:  Suzanne van der Gein en Wietske Tideman beleidsmedewerkers gemeente Woerden 
 
1. Opening, mededelingen en vaststellen van de agenda 
De secretaris zit de vergadering voor. De voorzitter is met vakantie. Suzanne en Wietske kunnen pas 
later aanschuiven en daarom komt de werksessie na agendapunt 9. 
 
2 Werksessie Uitvoeringsagenda MAG 
Dit agendapunt wordt later behandeld. Wel wordt afgesproken om op 17 augustus een extra  
vergadering te houden over de concept uitvoeringsagenda en een advies te bespreken die vóór 
29 augustus bij het college moet zijn. 
 
3 Vergoedingen kernteamleden 
Een lid v.d. Participatieraad ontvangt 790 euro per jaar. Dit bedrag wordt geïndexeerd. 
Een kernteam mag 900 euro per jaar besteden. Dit bedrag wordt niet geïndexeerd.  
Een kernteam mag zelf bepalen waaraan het geld besteedt. Dit kan een vergoeding per kernteamlid  
zijn, maar mag ook aan andere dingen worden uitgegeven. Er is behoefte aan 1 lijn voor alle teams.  
Er wordt afgesproken om eind van dit jaar te kijken waaraan de teams het geld hebben besteed. 
Het kernteam Jeugd neemt nog contact op met de penningmeester over de besteding voor 2023. 
Daarna worden er gezamenlijk afspraken gemaakt over wanneer en waaraan het bedrag wordt  
besteed in 2024 en verder. 
 
4 Heidag 
De penningmeester had op zijn introductietraining een goede trainer en heeft aan haar gevraagd of  
zij onze heidag zou kunnen leiden. Dit kan en zij heeft een offerte gemaakt. Het mogelijke programma  
wordt besproken.  
Voorstel is om in september een dag te houden van 10.30 tot 15.30 uur.  
Iedereen zou kunnen op 15 september.  
(inmiddels is duidelijk dat de trainer dan niet kan en wordt naar een nieuwe datum gezocht) 
 
5 Lopende adviesaanvragen 
Verordening en beleidsregels Jeugd. De reactie van de gemeente is binnen. Daar zijn verder geen 
reacties op. 

 
6 Voortgang vanuit Kernteams 
Zorg 



Aandachtspunt zijn de ontmoetingsplekken binnen Woerden en wat hierover staat in de MAG. 
Met een beleidsambtenaar van de gemeente Woerden is afgesproken om een keer aanwezig te zijn 
bij het ODO (eerstelijnsoverleg huisartsen, wijk en gemeente). 
Er wordt nog naar een nieuw kernteamlid gezocht. Een idee is om een POH (praktijkondersteuner 
huisartsen) te vragen. Een van de leden zal de voorzitter van het huisartsenoverleg benaderen. 
 
Jeugd 
De beleidsambtenaar Jeugd heeft een stuk geschreven over jongerenparticipatie. Dit is vooral een 
inventarisatie van mogelijkheden, maar nog niet een concreet voorstel. Volgende week is er weer een 
gesprek met (6) jongeren. 
Het Cruyff Court gaat niet door. Dit is ook sneu voor degenen die zich daarvoor de afgelopen jaren 
hebben ingezet. 
 
Werk en inkomen 
Er is een uitnodiging om met een ambtenaar te spreken over het concept beleidsplan 
schuldhulpverlening. 
Begin juli is er een gesprek met een kandidaat kernteamlid. 
 
7 Ingekomen stukken en uitnodigingen a.d.h.v. actueel overzicht 
Er zijn geen bijzonderheden te melden. 
  
8 Verslag vergadering 25 mei 2023  
Dit wordt vastgesteld. 
 
9 Actielijst Participatieraad stand van zaken maand mei 2023  
Punt 5 gaat plaatsvinden in de septembervergadering om 19 uur. 
Punt 7 kan eraf. 
Punt 8. Zij wordt uitgenodigd voor de septembervergadering. 
 
Werksessie uitvoeringsagenda MAG 
Een lid merkt vooraf op dat er in hoofdstuk 3 van het concept staat dat de Participatieraad onderdeel 
van het proces is. Dat is niet juist. Dat moet zijn dat de Participatieraad een onafhankelijke adviesrol 
heeft. 
 
De planning is aangepast: de werksessie met de raad is pas op 24 augustus. De verwachting is dat de 
raad niet veel opmerkingen heeft en de Participatieraad volgens planning op 17 augustus een advies 
kan afronden. De opmerkingen van de raad zullen wel z.s.m. na 24 augustus onze kant op komen, 
zodat die zo nodig nog in het definitieve advies verwerkt kunnen worden. 
 
Suzanne en Wietske nemen ons mee door de concept Uitvoeringsagenda. Vanuit de Participatieraad 
komen de volgende opmerkingen/vragen: 

- Het ambitieniveau is hoog en de vraag is of het realistisch en haalbaar is voor zowel 
gemeente als partners. 

- Zijn de financiën beperkend? (nee, want er komt extra geld) 
- Hoe wordt afgewogen wat en binnen welke termijn iets gaat gebeuren (er komt een 

afwegingsmatrix) 
- De mens moet centraal staan in de nieuwe ondersteuningsstructuur. Er moet niet een nieuwe 

bureaucratie komen. 
- Ondersteuning en informatie moeten geregeld worden voor alle niveaus, voor alle 

organisaties. 
- Kan Woerden Wijzer het extra werk aan? 
- Er zijn veel wettelijke taken. Waarop kan de Participatieraad dan nog adviseren (lokale 



invulling zoals versterking sociale basis, wonen met zorg) 
- De verbinding tussen het sociale en fysieke domein kan nog verder uitgewerkt worden. 
- Zijn de ontmoetingsplekken nieuwe plekken? Kunnen jong en oud altijd samen op 1 plek 

zonder elkaar af te stoten?  
- De bestaande (plannen voor) buurthuizen moeten verder uitgewerkt worden. Er hoeven geen 

nieuwe plekken te komen. 
- Hoe kunnen mensen aan de onderkant van de samenleving meer betrokken worden? Hoe 

krijg je ze op de ontmoetingsplekken? 
- Hoe kan je een buurt betrekken? Hoe zorg je dat een buurt geïnformeerd wordt over zaken 

die daar spelen en dat ook vrijwilligers betrokken worden bij hun buurt? 
- Voor jongerenparticipatie is het belangrijk snel in actie te komen en niet langer in discussies 

en diverse voorstellen te blijven steken. 
- Er moeten meer jongerenwerkers komen. 
- Geld moet naar concrete doelen gaan en niet naar plannenmakerij. 
- Er moet meer aandacht zijn voor het werven van vrijwilligers. 
- Er zijn veel “cafés”. Zijn die allemaal in beeld bij de gemeente en hoe kan daar op een goede 

manier mee worden omgegaan? 
- Aandachtspunt is de kwaliteitsmonitor. 

 
10 Rondvraag en sluiting 
Er zijn geen vragen. De vergadering wordt kort na 22 uur gesloten. 
 
 
 
 
 
 
 


